
Protokoll  
Styremøte 11-2022  

Norges Friidrettsforbund  
2. desember 2022  

 Idrettens Hus, Ullevål stadion  

  
Til stede: Anne Farseth, Runar Bålsrud, Henrik Carstens, Per Espen Fjeld, Kalle Glomsaker, Siri Eide 
Storaa, Ragnfrid Margrete Nedberge Llano (via Teams til kl 16:35), Hilde Stokvold Gundersen (via 
Teams) og Geir Nordtømme.  
  
Forfall: - 
  
Referent: Veslemøy H. Sjöqvist.  
  
Fra administrasjonen: Kjetil Hildeskor, Morten Olsen (via Teams), Berit Nøbben, Mari Bjone under 
sak 81, Erlend Slokvik under sak 81 og 82, Runar Steinstad under sak 83, Thor Gjesdal under sak 88 og 
Veslemøy H. Sjöqvist. 

 
Sakliste 
Sak 79/2022 Godkjenning av innkalling og referat og protokoll fra forrige styremøte  
Sak 80/2022 Prognose regnskap 2022 og endelig vedtak budsjett 2023 
Sak 81/2022 Videreføring av trenerprofesjonaliseringen  

Sak 82/2022 Krav og kriterier mesterskap 2023  

Herunder også: 

• Regler for reise til og fra mesterskap og prioritering av mesterskap 

• Egenandeler 2023 

• Helseattest på NM 

Sak 83/2022 Gjennomgang ny parastrategi  

Sak 84/2022 Sosial bærekraft  

Sak 85/2022 Evaluering av styrets arbeid  

Sak 86/2022 Forslag om lovendring: Valg av personlig vara for ungdomsrepresentant til styret  

Sak 87/2022 Fastsette møtedatoer for 2023 frem til Friidrettstinget  

Sak 88/2022 NM-reglement 2023  

Sak 89/2022 Orientering drift ved Generalsekretær og orientering fra hvert styremedlem  

 
Sak 79/2022 Godkjenning av innkalling og referat og protokoll fra forrige styremøte   
Ingen merknader til innkalling, referat og protokoll. 
 
Vedtak:  
Innkalling, referat og protokoll fra styremøte 10-2022 godkjennes. 
 
Sak 80/2022 Prognose regnskap 2022 og budsjett 2023 
Administrasjonen redegjorde for prognosen for inneværende år.  
Budsjettforslaget for 2023 gir et underskudd på 2,155 millioner kroner.  
 

Det ble stemt over følgende forslag: 



“NFIF ønsker å bidra til at klubbene får bedre vilkår for sin drift.  Styret ønsker at administrasjonen 

gjennomfører tiltak i 2023 som har som mål å øke antall trenere i NFIF som et virkemiddel for å 

bringe aktiviteten tilbake på 2019-nivå i løpet av to til tre år.  

I budsjettet settes det av 500.000 kr til slike prosjekter. Økt underskudd tas fra opparbeidet 

egenkapital.“ 

Forslaget falt. 
 
Vedtak: 
Styret ber administrasjonen særlig prioritere tiltak i 2023 som har som mål å øke antall trenere i 
norsk friidrett, herunder kartlegging av nåsituasjonen og behov. 
Det fremlagte budsjettforslaget for 2023 ble vedtatt. 
 
Sak 81/2022 Videreføring av trenerprofesjonalisering 

Administrasjonen redegjorde for saken.  

 

Vedtak:  
Det gjennomføres en ny intern søknadsprosess og det gjøres en individuell vurdering av hvorvidt 
treneren får forlengelse av sitt engasjement. 
 

Sak 82/2022 Krav og kriterier 2023 

Administrasjonen ba styret om å ta stilling til prinsippene i Krav og kriteriesettet som i korte trekk er 

at NFIF forholder seg til EA og WA-kravene. NFIF ønsker i tillegg å ha krav til nordisk mesterskap for 

senior. 

 

Vedtak:  

82a) Krav og kriterier for 2023 vedtas slik de er fremlagt per 02.12.22 
 

82b) Regler for reiser til mesterskap og prioritering av mesterskap 

OL/PL-grener prioriteres fordi dette er de eneste grenene vi får støtte fra OLT til.   

 

Vedtak: 

82 b) Reglene for reiser til mesterskap vedtas. NFIF skal prioritere fra senior og nedover i alder 

(senior, U23, U20, U18). Innenfor de ulike grenene prioriteres mesterskap i OL/PL-grener foran 

andre. 

 

82c) Egenandeler på mesterskap 

Et viktig prinsipp er at det skal være likhet i størrelsen på egenandeler.  

 

Vedtak:  

82c) Forslag til egenandeler vedtatt. 

 

82d) Godkjent helseattest for deltakelse i NM 

NFIF ønsker å vise i praksis at norsk friidrett setter helse foran prestasjon og ønsker å innføre krav om 

godkjent helseattest for å delta i Hovedmesterskapet. 

 

 



Vedtak: 

82d) Det innføres krav om godkjent helseattest ved deltakelse i Hovedmesterskapet.   

 

Sak 83/2022 Gjennomgang av ny parastrategi  

Para-ansvarlig Runar Steinstad presenterte den nye parastrategien som er vedtatt i norsk idrett for 

2022-2027. 

 

Konklusjon: Styret tok orienteringen til etterretning. 

 

Sak 84/2022 Sosial bærekraft 

Det ble henvist til notat fra styremøtet i august 2022. Sosial bærekraft dreier seg om ungdom og 

rekruttering og det å ta vare på de vi har. Det handler om inkludering, og å se alle og kommer til å bli 

viktigere i tiden fremover. 

 

Konklusjon: 

Administrasjonen henstilles om å ta med seg perspektivet sosial bærekraft inn i 2023 og generelt 

ha sosial bærekraft på agendaen når handlingsplaner lages, tiltak settes i verk og prosjekter 

gjennomføres. 

 

Sak 85/2022 Evaluering av styrets arbeid 

 

Saken ble utsatt til neste fysiske styremøte. 

 

Sak 86/2022 Forslag om lovendring: Valg av personlig vara for ungdomsrepresentant til styret 

 

Vedtak:  

Styret fremmer forslag til tinget om en lovendring i §13.1 o. ii  

Tillegg til eksisterende lovtekst: Det skal velges personlig vara for styremedlemmet under 26 år. 

Dette styremedlemmet skal også være under 26 år pr. 31.desember året valget avholdes. 

 

Sak 87/2022 Fastsette møtedatoer for 2023 frem til Friidrettstinget  

 

Vedtak: 

Følgende møteplan ble vedtatt: 

Styremøte 1/2023  Torsdag 19. jan, kl 16:30 digitalt 

Styremøte 2/2023  Fredag 17. februar kl 14:00-19:00, Oslo 

Styremøte 3/2023  Onsdag 1. mars kl 15, Gardermoen  

Styremøte 4/2023  Fredag 24. mars Vettre, Asker 

 

Sak 88/2022 NM-reglement 2023  

Administrasjonen presenterte saken. 

 

Vedtak: 

NM-reglementets generelle del og reglementene for innendørsmesterskapet og 

mangekampmesterskapene vedtas. 

Gjeldende UM-reglement videreføres for innendørs-UM i 2023. 



 

Sak 89/2022 Orientering drift ved Generalsekretær og orientering fra hvert styremedlem  
Generalsekretæren og styrets medlemmer redegjorde for aktuelle saker på sine områder. 
 
Styret tar orienteringene fra Generalsekretæren og styrets medlemmer til orientering. 
 
Møtet avsluttet kl 18:40. 

 

 


